

ANMELDUNG APPLICATION

Wird vom Veranstalter ausgefüllt
To be completed by organizer

GeoTHERM expo & congress

Messe Offenburg-Ortenau GmbH
Postfach 21 10
77611 Offenburg

Fax +49 (0)781 / 9226-77

Kd.

Ap.

Kat.

Stand

Erf.

Aussteller / Exhibitor

Firma

Company

Inhaber / Geschäftsführer

Owner / Managing Director

Straße / Nr.

Street / P.O. Box

PLZ / Ort

Country / Postal Code / City

Telefon

Telephone

Fax

E-Mail

Web

USt Identifikations-Nr.

Value Added Tax No.

Handelsregister Nr.

Register of Companies No.

Kontakt / Contact

Kontaktperson

Contact person

Telefon

Telephone

Mobil

E-Mail

Ausstellungsprodukte & -dienstleistungen / Exhibits

Special conditions for French exhibitors until 11. October 2013

		Mindestgröße (qm) minimum size (sqm)	Early bird price per sqm for French exhibitors	regulärer Preis je qm regular fee per sqm	Breite m width m	Tiefe m depth m
Reihenstand / Row booth		12 qm	73,- €	92,- €		
Eckstand / Corner booth		12 qm	78,- €	96,- €		
Kopfstand / End of block		18 qm	83,- €	99,- €		
Blockstand / Island booth		18 qm	88,- €	102,- €		

Folgende Leistungen sind im qm-Preis eingeschlossen: Teppichboden · Grund- und Endreinigung · Müllentsorgung · Ausstellerausweise inkl. Kongressteilnahme · Parkplatzvignetten · Tickets für den Abendempfang

Following services are included in the sqm fee: fitted carpet · basic cleaning · waste disposal · exhibitor voucher incl. congress participation · parking voucher · tickets for the evening event

Katalog und Interneteintrag / catalogue and internet entry 72,- €

Anmeldeschluss ist der 22. November 2013

Deadline 22nd November 2013

Mit Abgabe dieser Anmeldung werden die **Allgemeinen Ausstellungsbedingungen des Fachverbandes Messen und Ausstellungen und die Besonderen Ausstellungsbedingungen der GeoTHERM anerkannt**. Für alle Leistungen werden mit den Technischen Unterlagen Bestellscheine mit Angabe der Preise und Lieferbedingungen übersandt. Die Technischen Unterlagen und ihre Richtlinien sind Vertragsbestandteil Ihrer Beteiligung.

By signing this registration form the General Terms and Conditions for Exhibition of the FAMA (Special Association for Fairs and Exhibitions) and the Special Terms and Conditions for Exhibiting GeoTHERM are recognised. The Technical Documentations and the provisions they contain are an integral part of the contract concerning your participation.

Ort, Datum / City, Date

Unterschrift, Stempel* / Signature, Stamp*

*Der Unterzeichner erklärt sich ausdrücklich als für die rechtswerbliche Abgabe dieser Anmeldung bevollmächtigt.
*The undersigned declares that he is duly legally authorized to submit this application